
 
Schriftelijke vragen over illegale bomenkap 

 

Cuijk, 15 februari 2019. 
 

 
Geacht College, 

 
We hebben kunnen lezen dat de omgevingsdienst Midden- en West 

Brabant gaat controleren of er sprake is van illegale velling van bomen in 
het Tilburgse bosgebied Heidepark. 

 
Deze bomenkap van ondermeer een twintigtal forse bomen, zonder 

kapmelding, waarbij diverse actoren naar elkaar verwijzen tav 
verantwoordelijkheid voor de kap roepen bij GroenLinks de volgende 

vragen op: 
1. Het College van GS is sinds de decentralisatie van de Wet 

Natuurbescherming vergunningsverlener en toezichthouder op het 

gebied van houtkap. Hebben alle gemeenten die bevoegdheden en 

activiteiten overgedragen aan de provincie? 

2. Kunt u aangeven hoe vaak er sinds de decentralisatie toezicht is 

gehouden op bomenkap door de provincie? 

3. Kunt u aangeven hoe vaak er sprake is van het kappen van bomen 

zonder kapmelding?  

4. Hoe worden gemeente, aannemers, eigenaren, architecten op de 

hoogte worden gesteld van het melden van het kappen van bomen? 

5. Welke acties worden er uitgezet om illegale bomenkap te 

voorkomen? 

6. Bent u van mening dat u over de velling van bomen in het Tilburgse 

bosgebied Heidepark geconsulteerd had moeten worden?  

7. Gaat u provinciale staten informeren over de vervolgactie tav de 

bomenkap in het Tilburgse bosgebied? 

8. Is er een verplichting tot compensatie van de gekapte bomen? Zoja, 

wordt deze dan ingevuld door het plaatsen van gelijkwaardige forse 

bomen? 

Bij voorbaat dank voor de beantwoording van deze schriftelijke vragen, 

 



Met vriendelijke groet, 

Anne van Diemen 

Fractie GroenLinks 

 


